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W związku z nową ustawą w praktyce zachodzi problem dotyczący wydatkowania środków finansowych, 

jakie otrzymują uczelnie. Z wielu uczelni docierają do mnie sygnały, że pierwsza transza pieniędzy 

przekazanych uczelniom została przekazana na wyrównanie wynagrodzeń w taki sposób, aby te, które były 

poniżej wymaganego minimum, osiągnęły ten poziom minimum, a następnie druga transza pieniędzy została 

przekazana na 7-procentową podwyżkę dla pracowników. W czym jest problem? Mianowicie niektórzy 

rektorzy uważają, że z tejże drugiej transzy, przeznaczonej na podwyżkę wynagrodzeń o 7%, można potrącać 

kwoty, które zostały poprzednio przeznaczone na wyrównanie wynagrodzeń do minimalnego poziomu. 

W związku z tym moje pytanie do pana ministra jest takie: jak traktować owe transze pieniędzy, które 

zostały przekazane uczelniom? Czy separatywnie, czyli tak, że pierwsza transza jest tylko i wyłącznie na 

wyrównanie do minimalnego wynagrodzenia, a druga na podwyżkę do 7%, czy też można je traktować 

łącznie i w związku z tym w drugiej transzy dokonywać potrąceń tych kwot, które zostały przeznaczone na 

wyrównanie wynagrodzeń po otrzymaniu pierwszej transzy? 
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